
 

 

ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΑΛΛΙΑΝΟΣ 

Βουλευτής Β3’ Νότιου Τομέα Αθηνών – ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

14/5/2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
Προς: 

 
 τον Υπουργό Υποδομών & Μεταφορών 

 
Θέμα: «Τι ισχύει αναφορικά με τον χρόνο παράδοσης της πεζογέφυρας 

Αλίμου;» 

 
Η πεζογέφυρα Αλίμου στο ύψος της Λεωφόρου Καλαμακίου αποτελεί έργο κομβικής 

σημασίας, αφού η ολοκλήρωσή της θα συμβάλλει καθοριστικά στην ασφαλή διέλευση 
των κατοίκων και των επισκεπτών της περιοχής προς το παραλιακό μέτωπο χωρίς την 

ανάγκη διάσχισης της Λεωφόρου Ποσειδώνος.  
 
Είναι επομένως εξαιρετικά σημαντική η γοργή εξέλιξη του έργου και η όσο το δυνατόν 

ταχύτερη παράδοσή του, με δεδομένα τα πολλαπλά οφέλη της λειτουργίας της 
πεζογέφυρας στη μείωση ατυχημάτων, στην πρόσβαση στη θάλασσα, στην ομαλή ροή 
κυκλοφορίας οχημάτων στη Λεωφόρο Ποσειδώνος κτλ. 

 
Έχουν ήδη παρέλθει δύο χρόνια από την έναρξη κατασκευής της εν λόγω πεζογέφυρας 
και πιθανά οδηγούμαστε σε απώλεια και αυτού του καλοκαιριού αναφορικά με την 

ασφαλή πρόσβαση σε σημεία του παραλιακού μετώπου πολλών χιλιάδων συμπολιτών 
μας. 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

Βουλή των Ελλήνων
Δ/νση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου
Αριθ.Πρωτ.Ερωτήσεων.6496
Ημερ.κατ.14/5/2020



 
Με βάση τα παραπάνω, ερωτάται ο κύριος Υπουργός: 

 
Πότε προβλέπεται να παραδοθεί η πεζογέφυρα Αλίμου ώστε να επωφεληθεί η περιοχή 
από την ολοκλήρωσή της; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Ιωάννης Καλλιάνος 

 


